
KOHTLA-JÄRVE KOOLINOORTE LOOMEMAJA   

ÕPPENÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 3 

 

Kohtla-Järve                                                                                                           17.12.2024. a 

 

 

Koosoleku algus kell 10.40 ja lõpp kell 11.28 

 

Õppenõukogu koosoleku juhataja: Roman Rikas (direktor) 

 

Protokollija: Katrin Leon (projektijuht) 

 

Koosolekust võtsid osa: N. Abramova, M. Burak, T. Burljajeva, A. Genin, I. Gorohhova, G. 

Jušmanova, T. Khandešina, T. Levina, T. Lidovskaja, I. Lumbe, V. Nikiforova, T. Tarakanova, 

O. Yukish, S. Serova, J. Epinatjeva (kokku 15 inimest) 

  

Puudusid, kuid andsid oma volituse üle volikirjaga: O. Arik, D. Semiyanova, E. Seppenen, K-

L. Seppenen, S. Seppenen (kokku 5 inimest) 

 

Puudusid mõjuvatel põhjustel: L. Ait, P. Dzjuba (kokku 2 inimest) 

 

Puudusid põhjuseta: I. Tolsa 

 

Kutsutud: projektijuht Katrin Leon, infojuht Artur Sultangarejev 

   

Koosolekul osalejate nimekiri lisatud. 

 

Päevakord: 

 

1. “Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja õppenõukogu pädevus ja töökord” tutvustamine 

ja heakskiitmine 

2. Õppekava nr 83386 (mängude tuba) sulgemine 

3. Muud küsimused, jooksvad arutelud: 

3.1. Viimaste direktori käskkirjade ja Kohtla-Järve Linnavalitsuse korralduste 

tutvustamine 

3.2. Töökeskkonnavolinik 

3.3. E-õppenõukogu raames hääletamise reeglid 

3.4. Huviringide õppetasud 

3.5. Muud teemad 

 

Roman Rikas: Tulenevalt asjaolust, et õppenõukogu koosolekute protokollija (direktori abi-

asjaajaja Erika Jazõkova) ei saanud mõjuval põhjusel tänasest õppenõukogu koosolekust osa 

võtta, teen ettepaneku määrata tänase koosoleku protokollijaks projektijuht Katrin Leon. 

 

Poolt: 15 + 5 häält volikirja alusel 

Vastu: 0 

Erapooletud: 0 

 

Roman Rikas: Teen ettepaneku võtta vastu õppenõukogu koosoleku päevakord. 

 



Poolt: 15 + 5 häält volikirja alusel 

Vastu: 0 

Erapooletud: 0 

 

 

1. päevakorrapunkt: „Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja õppenõukogu pädevus ja töökord” 

tutvustamine ja heakskiitmine 

 

KUULATI: 

 

Roman Rikas: 10.12.2024. a edastasin tutvumiseks eelnõu "Kohtla-Järve Koolinoorte 

Loomemaja õppenõukogu pädevus ja töökord", millega kõikidel oli võimalik tutvuda. Ühtki 

ettepanekut mulle ei laekunud. Teen ettepaneku kiita kõnealune dokument heaks. 

 

OTSUSTATI: Kiita „Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja õppenõukogu pädevus ja töökord 

heaks. 

 

Poolt: 15 + 5 häält volituste esitamisel 

Vastu: 0 

Erapooletud: 0 

 

 

2. päevakorrapunkt: Õppekava nr 83386 (mängude tuba) sulgemine 

 

KUULATI:  

 

Roman Rikas: Tänase seisuga on mängude toas registreeritud vaid kaks õpilast, mis näitab 

ilmekalt, et antud huviringi tegevus ei ole enam aktuaalne ega otstarbekas. Mängude toa õpetaja 

jätkab tööd logopeedilise rühma „Targad häälikud“ õpetajana. 

 

Tatjana Burljajeva: Olen sellise otsusega nõus.  

 

Roman Rikas: Probleem võib seisneda selles, et seaduse järgi õppekava ei saa sulgeda enne kui 

õppeaasta lõppeb, see tähendab, juunis. Kui 2 olemasolevat õpilast valiks meie huviringide 

hulgast endale meelepärase alternatiivi ja läheks üle teise ringi, saaksime õppekava sulgeda juba 

jaanuarist. 

 

Tatjana Burljajeva: Võtan ühendust lastevanematega ja selgitan olukorda. 

 

Roman Rikas: Teen ettepaneku sulgeda õppekava nr 83386 (mängude tuba) hetkest, kui 

mängude toa nimekirjas ei ole ühtki õpilast. 

 

OTSUSTATI: Sulgeda õppekava nr 83386 (mängude tuba), kui selle nimekirjas ei ole ühtki 

õpilast. 

 

Poolt: 15 + 5 häält volituste esitamisel 

Vastu: 0 

Erapooletud: 0 

 

 

3. päevakorrapunkt: Muud küsimused, jooksvad arutelud 



 

KUULATI: 

Roman Rikas: 

 

• Viimaste direktori käskkirjade ja Kohtla-Järve Linnavalitsuse korralduste tutvustamine 

 

Alljärgnevalt toimus järgmiste käskkirjade ja korralduste tutvustamine:  

 

1) Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja (edaspidi KNLM) kodukord 

2) KNLM töötajate eetikakoodeks 

3) KNLM kostüümide tellimise, valmistamise, hoiustamise ja mahakandmise kord 

4) KNLM sularaha käitlemise kord 

5) 22.10.2024. a korraldus nr 471 „ Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja töötajate koosseisu 

kinnitamine“ 

6) 22.10.2024. a korraldus nr 472 „ Kohtla-Järve Koolinoorte Loomemaja hoolekogu koosseisu 

kinnitamine“. 

 

• Töökeskkonnavolinik 

 

Eelmisel õppenõukogu korralisel koosolekul oli teemaks töökeskkonnavolinik. Kas nüüdseks on 

soovijaid? Soovijaid ei ole. Palun veelkord mõelda sellele, kes võiks täita töökeskkonnavoliniku 

ülesandeid Loomemajas. 

 

• E-õppenõukogu raames hääletamise reeglid 

 

Tuletan meelde, et kui toimub hääletamine e-õppenõukogu raames, mis säästab meie kõikide 

aega ja aitab meid, kui otsuse vastuvõtmine peaks toimuma operatiivselt, siis hääletamine peab 

olema korrektne: kui on mitu päevakorrapunkti, siis iga punkti kohta tuleb vastata eraldi; kõige 

lihtsam ja korrektsem variant on hääletada, vastates esialgsele (direktori poolt saadetud) e-

kirjale. Vastus peab olema korrektne. Vastused „kõik sobib“, „kõik ok“, „nõus“, „jah“ jne ei 

sobi. 

 

• Huviringide õppetasud 

 

Selle aasta maikuus toimunud õppenõukogu koosoleku raames oli hääletamine huviringide uute 

õppetasude osas. Meie poolt sai ettepanek edastatud ka Kohtla-Järve Linnavalitsusele. Hetkel 

seisneb Linnavalitsuse idee selles, et kõikides linna huviharidusasutustes oleksid huviringide 

hinnad ühtlustatud. Siit ka Linnavalitsuse ettepanek, mille kohaselt sõltuksid õppetasude 

suurused protsentuaalselt Eesti Vabariigi Valitsuse poolt kehtestatud kuupalga alammäärast 

(mitte eelnenud eelarveaasta, vaid käesoleva aasta miinimumpalgast) – 2,5% alammäärast ühe 

osaleja kohta. Soodustused jäävad kehtima. Antud praktika vähendaks n-ö paberimajandust, sest 

kõikide huviringide õppetasud kujuneksid ühe ja sama põhimõtte ehk valemi järgi. Samuti ei 

oleks tänu sellele muudatusele enam vaja õppetasu määrasid iga-aastaselt üle vaadata ning 

õppetasu suurused automaatselt suureneksid kuupalga alammäära tõusuga. 

 

Gradislava Jušmanova: Milline õppemaks on teistes huvikoolides? 

 

Roman Rikas: Erinevates huvikoolides on erinev, oleneb linnast. Rääkisin Ida-Virumaa 

huviharidusasutuste õppetasudest maikuus toimunud õppenõukogu koosolekul. 

 

Alljärgnevalt näitas õppenõukogu esimees Linnavalitsusele maikuus esitatud taotlust. 



 

Tamara Khandešina: Kas Loomemaja võib oma ettepaneku teha? 

 

Roman Rikas: Loomemaja võib oma ettepaneku esitada. 

 

Tamara Khandešina: Teen ettepaneku 2,5 % asemel arvestada õppetasu hoopis 1,5% 

alammäärast. 

 

Natalja Abramova: Mõistlik on hinda tõsta 1-2 euro võrra aastas. Enne rääkida 

lastevanematega ja selgitada olukorda. 

 

Roman Rikas: Edastame ettepanekud Linnavalitsusse. 

 

• Muud teemad 

 

Roman Rikas: Alates 02.12.2024. a on tööle asunud uus infojuht Artur Sultangarejev, kes hetkel 

töötab 0,5 osakoormusega. 

 

Artur Sultangarejev: Mul on hea meel teiega koostööd teha. 

 

Roman Rikas: Kas kellelgi on veel küsimusi, ettepanekuid? 

 

Tatjana Tarakanova: Mul on küsimus. Novembri lõpus hakkas tunni ajal ühel lapsel halb ja ta 

oksendas. Pidin ise kõik ära koristama. Kuidas peab sellisel juhul tegutsema? 

 

Roman Rikas: Selle juhtumiga pean rohkem tutvuma. Kogun informatsiooni ja tuleme selle 

teema juurde tagasi. 

 

Tamara Khandešina: Kuidas me töötame eelseisval koolivaheajal? 

 

Roman Rikas: Ma saadan sellel nädalal kirja, kus kirjeldan, mis kuupäevadel võivad 

Loomemaja töötajad kaugtööd teha. Palun kindlasti esitada mulle avaldus, sest ainult avalduse ja 

minu kooskõlastuse alusel saab kaugtööd teha. 

 

Kell 11:23 lahkusid koosolekult I. Lumbe ja A. Genin. 

 

Gradislava Jušmanova: Palun ajavahemikul kell 21.00-9.00 mitte saata sõnumeid ***-i gruppi. 

Telefoni märguanded on vaga häirivad. 

 

Roman Rikas: Infojuht Artur võib soovi korral aidata telefonis märguanded vaigistada. Palun 

pöörduda tema poole. Rõhutan siinkohal, et ***-i grupi kasutamine ei ole kohustuslik, kui keegi 

soovib sealt lahkuda, siis ei ole see keelatud. Ametlik infovahetuse kanal on ikkagi iga töötaja e-

post. Kogu oluline info, mis saadetakse meilile, dubleeritakse ka ***-i gruppi. Iga töötaja ise 

vastutab selle eest, et ta oleks kursis, mis Loomemajas toimub. Teavitamine toimib ja see toimub 

erinevate kanalite kaudu, kuid ametlik kanal on siiski e-post. 

 

OTSUSTATI: Võtta informatsioon teadmiseks. 

 

 

Roman Rikas        Katrin Leon 

koosoleku juhataja       protokollija 


